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Reg. zn. UJ6 – 02/2024 
                                                  

ZÁPISNICA č. 2/2024  
z 2. zasadnutia komisie na ochranu verejného poriadku konanej dňa 20.03.2024 

v zasadacej miestnosti MsÚ Hnúšťa so začiatkom o 15:00 hod. 
 
         Zasadnutie komisie na ochranu verejného poriadku otvorila predsedníčka komisie Bc. 
Erika Morová, ktorá privítala všetkých prítomných. Vyhodnotila účasť členov komisie na 
zasadnutí, pričom konštatovala, že: 
Počet prítomných členov je 3,   
Počet neprítomných členov je 1,  z toho ospravedlnených 1– Mgr. Karol Anger,  
Počet neobsadených funkcií členov komisie: 1 
Komisia je uznášaniaschopná 
 
Na tejto komisii boli prítomní: 

 poverený vedením MsP Hnúšťa: Mgr. Miloš Brato,  

 odborný referent ŽP : Ing. Pavel Černák 

 primátor mesta : Mgr. Martin Pliešovský 

 poverený vedúci oddelenia služieb : Ing. Miroslav Porubiak 

 poslanec  mestského zastupiteľstva : Bc. Filip Rohárik 

Program: 
1. O  tvorenie, privítanie, 
2. Kontrola uznášaniaschopnosti komisie, 
3. Kontrola plnenia uznesení,  
4. Informácia o personálnej zmene vo funkcii podpredsedu komisie,  
5.  Práca v teréne – výjazdová komisia (dohodnutie termínu a spôsobu realizácie), 

              6.  Kontrola úplnosti a funkčnosti vodorovného a zvislého dopravného značenia na        
                   mestských komunikáciách,  
              7. Návrhy na opravu mestských komunikácií, 
              8. Informácia o pláne údržby výtlkov mestských komunikáciách po zimnej sezóne –                
                  informácie o opravách v mestských častiach. Predkladá: poverený vedúci       
                  oddelenia služieb, 
              9. plán údržby verejných priestranstiev. Predkladá poverený vedúci oddelenia   
                  služieb, 
           10. Príprava bezpečnostných opatrení za účelom zabezpečenia ochrany verejného  
                 poriadku počas konania kultúrnych a športových akcií. Predkladá poverený                
                 príslušník  vedením MsP.         
 
Presunuté body programu zo zasadnutia v januári 2024: 
 

11.  Informácia o stave výberového konania na náčelníka MsP. Predkladá primátor   
      mesta Mgr. Martin Pliešovský,. 
12  Správa o funkčnosti verejného osvetlenia. Predkladá Ing. Michal Vacula, vedúci odd.    
     výstavby, ŽP a VO MsÚ. 
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 K bodu   3 : Kontrola plnenia uznesení 
 

Bc. Morová – doplniť uznesenie prijaté na zasadnutí komisie v januári 2024:  
 
VZN 176/2022 o používaní pyrotechnických výrobkov na území mesta Hnúšťa  v zmysle novely 
zákona č. 58/2014 o výbušninách, výbušných predmetoch a munícií a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov o stanovenie poplatku, ktorý umožní používanie pyrotechnických výrobkov, 
 
       Na základe informácie z finančnej komisie bude vykonaná zmena sadzobníka poplatkov a  
tento poplatok sa zahrnie do zmeny pri tvorbe sadzobníka. Predpokladá sa teda posun stanovenia 
poplatku až do termínu tvorby sadzobníka. 
 
 K bodu   4 : Informácia o personálnej zmene vo funkcii podpredsedu komisie 

 
Bc. Morová – informovala o personálnej zmene v komisii. Nakoľko sa PaedDr. Marianna  
Balašková vzdala členstva v komisii, novým podpredsedom komisie sa stal Peter Vojtek, na 
základe toho, že bol dňa 27.02.2024 vymenovaný za poslanca mestského zastupiteľstva. 
Vzhľadom na vykonanú zmenu ostáva funkcia člena komisie k termínu konania zasadnutia 
(20.03.2024) neobsadená. 
Mgr. Pliešovský – nový člen komisie sa doplní budúci týždeň v utorok. Má už predstavu 
riešenia, len nemá informáciu od právnika. Mal by ju dostať dňa 22.03.2024  
Bc. Morová -  opýtala sa primátora mesta, či túto písomnú informáciu od právnika jej predloží. 
Mgr. Pliešovský – uistil, že v uvedený termín  áno, aby bol čas poslancom na ňu reagovať.     

 
 K bodu   5 : Práca v teréne – výjazdová komisia 

 
Bc. Morová – navrhla, aby plánovaná výjazdová komisia bola v mesiaci apríl 2024, kedy už by 
mala byť dokončená väčšina prác týkajúcich sa  doplnenia dopravného značenia v meste. 
Vojtek – mali by sme si určiť zameranie tejto komisie 
Bc. Morová – komisia bude zameraná na kontrolu dopravného značenia a stavu miestnych 
komunikácii, prípadne sa zaznamenanú aj stavy mimo dopravy, na ktoré komisia počas tejto 
výjazdovej komisie narazí. Určila zástupcovi predsedu komisie navrhnúť 3 termíny, z ktorých by 
bol vybraný jeden, na ktorom by bola najväčšia účasť pozvaných. Navrhuje pozvať členov 
komisie na ochranu verejného poriadku,  poslancov mestského zastupiteľstva, odborného 
referenta ŽP Ing. Jána Černáka, povereného vedúceho oddelenia služieb Ing. Miroslava 
Porubiaka a povereného vedením MsP Mgr. Miloša Bartu. 
  
 K bodu   6, 7 a 8 : 
  6. Kontrola úplnosti a funkčnosti vodorovného a zvislého dopravného značenia 
  7. Návrhy na opravu mestských komunikácií, 
  8. Informácia o pláne údržby výtlkov mestských komunikáciách po zimnej sezóne                   
 
Správa bola vypracovaná Ing. Jánom Černákom  a tvorí prílohu č. 1 zápisnice a komisia ju berie 
na vedomie. 
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Vojtek – je potrebné riešiť parkovacie miesto, na ktoré má povolenie na vyhradené parkovisko p. 
Dušan  Trocha na ulici 1.mája 909, ktoré je na štrku, a na ktorom je vykonaná úprava značenia, 
ktorým došlo ku jeho zväčšeniu plochy.  
Mgr. Barto – Keďže oddelenie výstavby, ŽP a VO vydalo platné povolenie, musí ho MsP 
akceptovať. Podľa jeho názoru  malo by sa zrušiť a dať mu náhradné. 
Za prijatie odporúčania bolo hlasovanie a prítomní schválili  v nasledovnej podobe: Preveriť 
obsah povolenia na vyhradenie parkovacieho miesta vydané v zmysle VZN 144/2019 vedúcim 
oddelenia výstavby, ZP a VO. 
Vojtek – navrhuje prijať uznesenie na finančné porovnanie externého dodávateľa na práce 
osadenia dopravných značiek, aby sa práce v termíne stihli vykonať. Ďalej navrhuje vykonať 
kontrolu košov a vpustí v celom meste a na Ul. Štúrovej odstrániť konáre, takisto prítoky 
nachádzajúce na Ul. Hlavnej. Prehodnotiť opodstatnenosť dvoch osvetľovacích telies na 
priechode pre chodcov na Ul. Francisciho v blízkosti križovatky  Ul. Kraskovej, pretože intenzita 
jedného svetla je postačujúca a tým sa ušetria náklady. Druhá sa môže použiť na križovatku Ul. 
Francisciho a Klokočovej.  
Bc. Morová – Poprosila p. Porubiaka, aby sa v areály bývalých TS pozrel, či by sa našiel nejaký 
poklob najlepšie ťažký za účelom zabránenia zranení osôb ako aj pádu zveri. Je potrebné 
umiestniť kovový poklop na šachtu, ktorá sa nachádza nad záhradami na Ul. Švermovej (v 
blízkosti „salaša“).     
 
 K bodu   9 : Plán údržby verejných priestranstiev 
Ing. Porubiak : 

 bolo vykonané čistenie cintorína 
 riešenie výtlkov na ceste 1. triedy je v kompetencii zhotoviteľa a mesto nemôže 

zasahovať do zhotoviteľských práca na oprave cesty 1. triedy 
 v priebehu mesiaca bola vykonaná revízia strojných zariadení a nakoľko si Technické 

služby zariadenia objednávali, možno by bolo dobré posúdiť, či nie je výhodnejšie službu 
si objednať u externej organizácie 

 opravy budú vykonané na základe informácie a plánu opráv J. Černáka, ktorá bude 
dodaná do konca marca 

 na kosenie bude potrebné  prijať väčší počet ľudí a to na dobu určitú ale koľko sa uvidí 
podľa toho aký bude rok a teda potreba kosenia 

 z kontroly uzatvorenej skládky spoločnosťou Envigeo vyplynulo, že kanály na zvod 
dažďovej vody sú zanesené 

 kompostovisko je ešte zaplavené, v priebehu mesiaca marec bolo vykonané odrazenie 
vody, ktorá do kompostoviska pritekala a bol preložený odpad, ktorý sa nachádzal mimo 
plochy  

  
        Ďalej uviedol, že je potrebné všetky podnety na výkon práce oddelenia služieb 

posielať písomne na mail a do zápisu zo zasadnutí komisie. Následne tieto prenesie do plánu 
práce a postupne budú vykonávané hospodárne, t. j. po kumulácií podnetov na rovnakom 
teritóriu sa vykonajú naraz.   

 
Bc. Morová – nakoľko p. Porubiak dal takúto požiadavku, komisia sa dohodla, že týmto 
spôsobom budú posielať písomne požiadavky Oddeleniu služieb, aby sa tieto požiadavky 
neriešili na MsZ.  
 
Vojtek – pri bytovom dome  909  na Ul. Hlavnej je problém s odpadmi 
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Ing. Černák – doplníme tu 1100 litrovú nádobu na plast a papier, prípadne skúsime 
poprehadzovať kontajnery 
 
 K bodu  10 : Príprava bezpečnostných opatrení za účelom zabezpečenia ochrany verejného  

4 
  poriadku počas konania kultúrnych a športových akcií  
 
Správa tvorí prílohu č.3 zápisnice a komisia ju berie na vedomie 
 
Bc. Morová – navrhla, aby sa do následnej komisie zahrnula správa Ing. Hroncovej o stave 
projektu MOPS, ktorý bol schválený so zameraním na činnosť ich členov. 
 
 K bodu  11 : Informácia o stave výberového konania na náčelníka MsP 
 
Mgr. Pliešovský – informoval prítomných, že 2x bol poverený Mgr. Miloš Barto, čo je v zmysle 
zákona s termínom do 10.6.2024. 
 
         Následne informoval prítomných o nových možných investoroch a to hlavne 
v priemyselnom parku. Majú rokovanie s investorom, ktorý vie okamžite zamestnať 50 
pracovníkov a do konca roka ďalších 150. Črtajú sa ale aj ďalší možní investori Brantner 
a Španielský investor, ktorý potrebuje pre podnikanie plochu 250 tis. m2 . Prebiehajú aj ďalšie 
projekty dom dôchodcov, stanica záchranej služby, Lidl a Retail park . 
         Zhotovenie mostu pri MsÚ sa naťahuje, nakoľko nevyšli skúšky a teda musel byť 
spevňovaný. 
         Začalo sa vyberať jednostranne podložie cesty 1.triedy od mostu smer Tisovec, kde nastáva 
problém aj pri zbere komunálneho odpadu. Museli sme uvoľniť jednosmerne dopravu cez 
Mariašiho záhradu. 
          Upozornil, že mali rokovanie s projektantom, ktorý navrhuje úplné odstránenie mostu pri 
bývalej pekárni na ceste 1.mája. Toto by znamenalo presmerovanie osobnej dopravy a dopravy 
do 7,5 t cez ulicu Klokočova a Francisciho a nákladnej dopravy cez Lehotu nad Rimavicou. 
Odhad trvania opravy je zhruba 5,5 mesiaca. 

 
 K bodu   12 : Správa o funkčnosti verejného osvetlenia  

 
Komplexná správa tvorí prílohu zápisnice č. 4 a komisia ju berie na vedomie 
Vojtek – navrhuje redukovať osvetlenie na ulici Francisciho – križovatka Križanova a Hlavná a 
križovatka pri gymnáziu 
Sopóciová – nesvieti svetlo oproti domu  Mgr. Migaľu pri bytovom dome č. 737 na Ul. Hlavnej 
v Hnúšti. 
 

Odzneli nasledovné pripomienky: 
 Bc. Morová –sa zaujímala o situáciu okolo odchytu psov a či by nebolo možné 

zaškoliť aj druhú osobu na odchyt. Mesto má zo zákona povinnosť zabezpečiť odchyt 
. Na základe toho, že boli cca 4 pohryzenia, treba prehodnotiť možnosť zlepšenia 
odchytu. 
Mgr. Barto – je to problematické, nakoľko pracovníci MsP odchyt v pracovnej náplni  
nemajú a teda to robiť nemôžu. Pracovníci môžu len skontrolovať vlastníka podľa 
čípu a nahlásiť psa vlastníkovi, prípadne  pracovníkovi, ktorý v zmysle zmluvy 
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zabezpečuje odchyt. Zmluva je uzatvorená na dobu neurčitú a došiel dodatok, kde je 
navýšená cena Neviem ale či je podpísaný. 
Bc. Morová – je potrebné  preveriť stav zmluvy 
 

 Bc. Morová – nastáva problém s parkovaním Sante, nakoľko návšetevnosť 
rehabilitačného centra sa zvýšila 
Zollerovci – majú problém s parkovaním pred garážou a preto sa tam dala značka 
Mgr. Barto - v zmysle nového pasportu je cesta miestnou komunikáciou a rieši sa tam 
vysporiadanie pozemkov. V rámci prevádzkovania uvedeného objektu je potrebné 
riešiť parkovanie. 
Bc. Morová – v katastri táto cesta uvedená nie je, je to verejná zeleň, kde nie je 
možná cestná premávka, tak tým pádom dopravné značky neplatia.  

 Sopóciová – je problém pri parkovaní pri škôlke na NR 
 Vojtek – státie pred poštou posledné miesto parkoviska ukončiť ostrovčekom 

a vodorovným značením z dôvodu, že vodičov mýli vložený kovový žľab a považujú 
ho ako ohraničenie parkovacieho miesta a sú im ukladané pokuty 
 

 Záver 
 

Predsedníčka komisie Bc. Morová všetkým prítomným poďakovala za účasť a ukončila 
zasadnutie komisie. 
 
Zasadnutie komisie skončené o 17:15 hod. Nasledujúce zasadnutie komisie sa uskutoční po 
schválení termínu komisie výjazdového zasadnutia.  
 
V Hnúšti, dňa 21.03.2024 

 

Zapísal: Ing. Pavel Černák, odborný referent pre životné prostredie 

 
 
 
 
 
              Bc. Erika Morová 
                      predsedníčka komisie 
 

 


